
Referat bestyrelsesmøde – Fredag d. 1. december 2023 kl. 16,30 
 
Mødet afholdes på Danhostel, Ribe 
Der var afbud fra Carsten, Henrik og Bettina 
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Generelt: 
1. Godkendelse af referater fra 

bestyrelsesmøde 19. september 2023 
 

 

Vagn Sørensen var mødeleder i formandens fravær. 
 
Vagn orienterede omkring Henrik Elstrøms beslutning, om at 
udtræde af vores bestyrelse med øjeblikkelig virkning.  
Der er ikke nogen suppleant, hvorfor posten ikke 
genbesættes inden førstkommende repræsentantskabsmøde. 
 
Jørgen er referent i dag – pga. afbud fra Bettina. 
 
1.1 
Godkendt 
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Info / Nyt fra Ribe Fritidscenter, Danhostel, Ribe 
Hallen 

1. Orientering om økonomi 31/10 - 2023. 
Orientering om / opfølgning på møde med 
revisionen; momsforhold m.m. 
Orientering om nye takster for lokaleleje 1/1-
2023 

2. Lukket punkt 
3. Orientering omkring ansættelse af ny centerchef 

15/2-24 
4. Riplay:  

Orientering om forhold med vippebil, og 
arbejdet omkring salgsvognen i parken. 

a. Orientering om fremtidig aftale for 
legepladsinspektion. 

5. Status for sundhedsforsikring til personalet, 
og orientering om afholdt APV runde, 
opfølgning m.m. 

6. Orientering og status omkring kommende 
koncerter/arrangementer. 

7. Orientering omkring halgulv/lakering i hal 1 
– flyttet til uge 20-2024 

8. Orientering omkring belægning m.m. DH. 
9. Orientering om afholdt møde i 

foreningsudvalget 
10. Orientering om tilbagemelding fra 

kommunen omkring nyt springcenter – 
komme ikke i betragtning ifm. 
budgetforliget. 

11. Orientering om mulig multibane ved Riplay 
12. Orientering om status på proces omkring 

kommende Visions- og strategiplan 2026-
2030 

13. Eventuelt 
 

 

 
2.1 
Jørgen og Claus orienterede om økonomi pr. 31/10-23.  
Der er stor aktivitet i vores haller, og i køkkenet – såvel på 
DH som i RFC, ligesom der er god udlejning på DH 
Vi er lidt udfordret på lønomkostningerne bl.a. grundet nogle 
langtidssygemeldinger. 
Endvidere er der i 2023 en række udgifter som kan henføres 
til sammenlægningen af RFC og DH og den nye organisation 
herfor. 
Vi forventer et positivt resultat for året 2023. 
 
2.2 
Punktet drøftet og der arbejdes videre med processen. 
 
2.3 
Klaus Svendsen starter i RFC 15.02.24. 
Der arbejdes pt med muligheder omkring den fysiske 
placering for den samlede administration og 
personalegruppen generelt i RFC. 
 
2.4 
Vagn, Jørgen og Claus orienterede omkring forholdet med 
Vippebilen, som bliver sat tilbage i parken i løbet af den 
nærmeste fremtid. Bilen har været til rep ved Ambolten, og 
udgiften deles med Uniqa 50-50 
Salgsvognen og arbejdet med at beklæde denne er ved at 
være afsluttet, og det bliver godt. Vi ser frem til at åben den 
igen i foråret 2024. 
Vi har indgået aftale med Dalpin omkring de lovpligtige 
legepladsinspektioner, og der skal et antal medarbejdere på 
kursus for indlæring af det elektroniske system, som vi 
fremadrettet skal benytte som logbog, dokumentation for 
vores kontroller og reparationer m.m. 
 
2.5 
Claus orienterede om sundhedsforsikring til det faste 
personale, den afholdte APV runde, og arbejdstilsynets 
besøg på DH. Der arbejdes videre med APV, handlingsplan 
og en kommende runde med personalet omkring kemi-APV. 
 
2.6 
Kandis 9/12-23 er udsolgt med 662 deltagere.  
For vores arrangementer i 2024 er der fin tilslutning til 
stand-up i januar, og slagerparade i februar, ligesom der også 
allerede nu er solgt et pænt antal billetter til Gasbox i marts 
måned.  
 



 
 
Vi har Thomas Eje og Anders Bircow i september, Martin 
Kanstrup i oktober, og så kommer Rikke Thomsen igen til 
RFC i november  
Vi har udfærdiget ny eventkalender, som løbende ajourføres 
og markedsføres. 
 
 
2.7 
Jørgen fortalte at renoveringen af halgulvet i hal 1 er udsat til 
uge 20-2024. Det giver mindre aflysninger af de daglige 
aktiviteter at udsætte arbejdet, og for gulvet har det ikke 
nogen væsentlig betydning. Det er Ytzen Gulvservice, 
Esbjerg der udfører arbejdet. 
 
2.8 – 2.9 
Claus orienterede besøgstal på DH – på niveau med 2022, og 
om det første møde i foreningsudvalget. 
 
2.10 
Ansøgningen om opførelse af et nyt springcenter ved RFC 
blev ikke en del af kommunes kommende budget. Da vi nu 
har fået afslag et par gange, var de enighed om at se på 
projektet igen, og måske se på alternativer omkring indhold, 
størrelse, placering m.m. 
 
2.11 
Vi har endnu ikke hørt fra vores fondsansøgning ved Salling 
Fonden, men det må være tæt på at vi får en tilbagemelding. 
 
2.12 
Claus orienterede om processen. 
 
2.13 
Claus orienterede om den lovpligtige whistleblower ordning, 
som RFC skal oprette. Der er flere muligheder, og der 
meldes endelig ud senere. 
 
Vi har igangsat etablering af ”alle-kald” i fritidscentret. Det 
betyder at man ved store arrangementer vil få muligheden for 
at informere fra ”et sted” til alle haller, multisalen, torvet og 
forhallen m.m. – samlet eller specifikt udvalgte lokaler. 
 
En iværksættergruppe rykker ind i lokalet på DH. Et 
spændende tiltag, som betyder en ekstra indtægt – FOF som 
tidligere har benyttet lokalerne på DH flytter sine yogahold 
til RFC. 
 
Vi har fået et overslag på en udvidelse af multisalen, således 
den kan blive ca. dobbelt så stor som i dag – en udbygning 
på den nuværende parkeringsplads. Tankerne vil bl.a. indgå i 
den kommende visions- og strategiplan. 
 
Der er ligeledes kommet tilbud ind på arbejdet med 
lovliggørelse af lejligheden på DH – fra privat til erhverv. 
Der arbejdes videre med dette projekt. 
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Ribe Svømmebad 

1. Orientering om seneste projekteringsmøde 
omkring udvidelsen af Ribe Svømmebad, 
herunder information om tidsplan 

2. Status for fremtidig driftsaftale RFC/Kommunen 
for Ribe Svømmebad.  
Vi afventer kommunen omkring overtagelse af 
personalet på badet. 

3. Eventuelt 
 

 
3.1 
Jørgen orienterede om status og tidsplan  
Vi har sendt et bekymringsbrev til kommunen omkring det 
projekterede vandbehandlingsanlæg – set i forhold til en 
fremtidig driftsmæssig økonomisk fordelagtig model. 
Der er nogle forhold omkring den nu projekterede placering 
af anlægget der gør at vi skal forvente ekstraordinære store 
driftsudgifter til el, til anlæggets pumper, hvis der ikke 
ændres i disses placering. 
 



 
 
Der skal evt. ses på alternativer for en dybere kælder, og en 
anden placering af teknik rum m.m. 
 
3.2 
Bolden ligger ved kommunen. Vi afventer et revideret 
udkast. Ligesom en model for RFC overtagelse af 
personalegruppen på badet.  
 
3.3 
Der blev informeret om personalesag. 
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Kommende møder 

- 1. december 2023 kl. 16.30 - efterfølgende 
julefrokost 

- 1. februar 2024 kl. 18.00 
- 19. marts 2024 kl. 18.00  
- Repræsentantskabsmøde 

Ny dato skal findes 
– bestyrelsesmøde og efterfølgende 
repræsentantskabs 
 

 
 
 
 
 
4. 
Repræsentantskabsmøde flyttes: 
Mødet afholdes mandag d. 15. april 2024  
med bestyrelsesmøde kl. 16.30 og repræsentantskabsmøde 
kl. 18.00 
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Eventuelt: 

1.   
 
 

 

5.1 
Intet 
 

 


